



MÖTESANTECKNING

Datum för mötet
2025-03-26

Mötesanteckning från Prefektråd SCI

Plats för mötet: Galaxen, Lindstedtsvägen 25

Närvarande:

Sandra Di Rocco, skolchef
Oscar Tjernberg, vice skolchef FA, deltog via zoom
Sebastian Stichel, vice skolchef FFA
Gunnar Tibert, vice skolchef GA
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk mekanik
Carlota Canalias, prefekt Tillämpad fysik
Mats Boij, prefekt Matematik
Erik Edstam, kanslichef
Jessica Järfvas-Kronqvist, ledningsstöd
Mark Pearce, deltog via zoom (punkt 3)

Frånvarande:

Pär Olsson, prefekt Fysik
Marta Marko Tisch, ledningskommunikatör

1 Info från skolan

Information från skolchef:

- Fakultetsutvecklings- och fakultetsförnyelseplaner:
 - o Prefektrådet informeras om diskussion på fakultetsnämndens sammanträde den 24 mars. Finns ett önskemål från nämnden att det förs en dialog på institutionsnivå då det kommer till fakultetsförnyelseplaner.
 - o Carlota informerar att det förts en dialog inom ledningsgruppen och att det den 3 april ordnas en workshop med hela fakulteten då fakultetsförnyelseplaner kommer att diskuteras.
 - o På matematik har planerna diskuterats under ett fakultetsmöte hösten 2024.
 - o Fredrik informerar att ledningsgruppen diskuterat detta men att det inte skett strukturerat på institutionen ännu.
- Kvalitetssystemet för forskning har diskuterats under ledningsgruppens möte igår. Förslaget som finns nu kommer med stor sannolikhet att implementeras med mindre justeringar. Det nya systemet innebär kontinuerlig utvärdering på institutionsnivå, ca vartannat år. Detta kunde liknas vid verksamhetsdialogen som kunde fungera som en mall till upplägget.

- Skolan kommer att tillsätta en extern rådgivande grupp (Scientific Advisory Board-SAB) på skolnivå med syfte att hjälpa till då extern utvärdering (t. ex RAE) sker. Sandra kommer att nämna detta för fakultetsnämnden på mötet i maj och uppmanar prefekterna att påbörja en dialog på skolnivå i det här skedet för att samla in namn för uppdraget. Fakultetsnämnden kommer sedan att fatta ett beslut om sammansättningen.
 - o Diskussion förs om vem som kan tänkas ingå i gruppen och hur många personer det ska vara samt om ett arvode kan utbetalas.
- Ledningsgruppsresa till Lund/DTU på kommande sö-ti.

Information från FA:

- Angående byte av handledare för doktorander: finns frågor om vem som bär huvudansvaret för detta och vad KTH:s ansvar innebär.
 - o Det finns flera frågeställningar som måste beaktas vid ett eventuellt byte. Även finansieringsansvaret kommer att behöva diskuteras.
 - o Doktoranden kan inte ses som ansvarig för helheten och det bör också påpekas att doktoranderna inte är anställda alla gånger.
 - o Diskussion förs över orsaker till byte av handledare samt om olika situationer som kan uppstå då det kommer till handledarskap.
- Kvantutredningen: Skolledningen har gjort en sammanställning efter Mats Wallins utredning. Diskussion förs över hur och med vem en ansökan om SFO skulle göras samt hurdan spår man ska välja. Detta beror också på vad regeringen beslutar då det kommer till antalet satsningar.

Information från GA:

- Framtidens utbildningsprojekt presenteras under de kommande veckorna.
 - o Många av projekten inte kommit i gång då dessa inte prioriterats högst. Rent generellt finns diskussion med viceprefekterna då det kommer till mastersprogram och synergier mellan olika kurser. Kurser har redan börjat ses över på avancerad nivå t.ex. på matematik och tillämpad fysik. Finns därmed påbörjat arbete man kan ta lärdom av.
- Utbildningsdimensionering: Förslag skickat till dekanus. Tanken är att per utb.kategori se på nuläget och sedan se hur anslagen ska gå per program, ej skola. Visar sig man backat på mastersnivå på KTH. Ingen respons från dekanus än.
- Gunnar har diskuterat program med Stefan Östlund. Då det kommer till utbildningsavtal finns inga utskrivna gränser på hur många utbildningsavtal man kan ha. Finns behov att se över avtal för att avgöra om alla ska ligga i systemet.

Information från FFA:

- Fakultetsutvecklingsplan är på gång: möte med alla FFA på institutionerna igår som skrivit en första version på institutionsnivå som Sebastian kommenterat. Sebastian påbörjar arbetet med att sammanställa skolans plan nästa vecka. Första version klar efter påsk som sedan itereras internt varefter fakultetsnämnden får en version de kan diskutera innan fakultetsnämndens möte i maj.
- Flera FFA-relaterade ärenden beslutades om i fakultetsnämnden på måndag och alla fick ett godkännande.
- Nomineringar till PIL-programmet, (Partners In Learning): Frågetecken kring vem som ska leda programmet, ersättningsmodell ändrad från förr. Oklart om programmet blir av i år.

- Alla bitr.lektorer är inbjudna till ett möte inom teknisk mekanik om ett par veckor där Sebastian deltar. Målsättningen är att fortsätta med PIL men fördröjningar i detta skede.
- Om kursen leda som chef på KTH: Enbart två institutioner har kandidater: matematik och tillämpad fysik. Fråga om andra typer av ledare kan delta, t.ex. PA. Diskussion om vem som skulle kunna gå programmet förs.

2 Uppföljning av PR

Sandra genomför en uppföljning med prefektrådet där individuella utvärderingar av prefektrådets arbete efterföljs av reflektioner på hur syfte, processer, dynamik samt resultat upplevs av deltagarna. Efter den individuella betygsättningen och en reflekterande diskussion ombedes deltagarna fundera på processer och framtida möjligheter till utveckling.

Betygsättningen inom gruppen ligger på en hög nivå och deltagarna har i regel en positiv uppfattning av hur mötena och grupperingen fungerar. Diskussion förs över mötesstrukturen samt vilka möjligheter det finns till att lyfta frågor på förhand.

Några förslag till framtida utveckling lyfts fram t.ex. hur man kan vidarebefordra informationen från prefektrådet till den övriga organisationen, vilka gäster som skulle kunna bjudas in till mötena samt hur man kan tydliggöra grupperingens syfte med hänsyn till den nya organisationen med vice prefekter.

3 Besök av Mark Pearce: Boreliusmedaljen

Mark presenterar info om Boreliusmedaljen och ger prefektrådet information om kommittén där han själv är ordförande fram till 2028.

- Nomineringsperiod 1-29 april, webformulär finns för detta.
- Formalia: inga restriktioner vad kommer till nomineringar, med dessa måste vara individer

Mark ber att man tar upp detta på Apt-möten. Gamla nomineringar behålls inte utan en ny nominering behövs.

4 Övriga frågor

- Oscar meddelar att en intern förlängning för en postdoc på 5 månader enligt HR ska annonseras. Prefektrådet beslutar att denna typ av ärenden inte behöver godkännas av prefektrådet utan anmälningsskyldigheten finns då det kommer till alla andra typer av tjänster, inklusive interna annonseringar.
- Oscar meddelar om en förfrågan som inkommit till KTH från Naturvårdsverket som i sin tur fått i uppdrag av regeringen att tillsammans med nio andra myndigheter utreda hur avfallsbrottslighet kan förebyggas, upptäckas, lagföras osv. Förfrågan till KTH gäller samarbete för se om och hur satellitdata kan användas i sammanhanget. Finns det förslag kan dessa skickas till Oscar.
- Mats informerar prefektrådet om att en professor på matematik sagt upp sig.

Anteckningar av

Jessica Järfvas-Kronqvist

2025-03-26